
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

9.5.2023 

Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Přibyla, Matyska, Dostál, Plesník, Janovič, 

Kubík, Krejčí  

 

1. Zprávy od ředitele a divizních  
  

• Odstávka el. energie na objektu Šumavská 15 dne 17.5.2023 od 7:00 do 
17:00 z důvodů přepojení VN přípojky ze strany dodavatele EON. Doporučujeme 
maximální využití home office, konkrétní domluva s příslušným vedoucím.  

• Proběhla schůzka k OP JAK (účast ředitel) – do konce týdne je potřeba za ÚVT 
poslat seznam nápadů pro výzvu Mezisektorová spolupráce na 
prorektora Polčáka.   

• Ve středu 3.5. se konalo představení JIRA řediteli - další rozpracování bude 
následovat.  

• Zítra se koná jednání Klubu ředitelů CESNET - účast ředitel.  
o Prezentace projektu CRP-KYBER23 – T. Plesník.  

• Kolegium 15.5. se nebude konat z důvodu nepřítomnosti ředitele.  
• Rozšířené kolegium bude přesunuto na pondělí 5.6. z důvodu konání konference 

EUNIS (29.5. 9:00 – 10:00 proběhne jednání úzkého kolegia).   
  

• DITI, DKSD:  
o Proběhla online schůzka s Cisco ohledně pořízení WiFi controllerů a AP.  
o V běhu řešení problémů s LE certifikátem na sítí Eduroam.  
o Na DKSD dokončeno první kolo systemizace pracovních míst.  
o Proběhla schůzka AIS (DITI) s CSS (DITS) za účelem hledání společných 

témat k řešení.  
  

• DITS:  
o Proběhla schůzka s YSoft ohledně virtualizace.  
o Zítra se bude konat schůzka s kvestorkou ohledně provozu krizové 

infrastruktury.  
  

• PED:   
o Prohlídky Šumavská Tower v běhu, budou zaslány odhady nákladů obou 

variant.  
o Odměny - bude stanoven rozpočet pro jednotlivé divize, do půlky června 

návrhy částek od divizních.  
o Evaluace – hodnocení bude probíhat až po doběhnutí systemizace míst. Vojta 

pošle aktuální podobu záznamu evaluačního pohovoru divizním.  
 
 
 



  

• CERIT-SC:  
o Dne 2.5. proběhlo celodenní jednání vedení CERIT-SC k HR záležitostem.  
o Probíhá příprava projektů do výzev OP JAK Open Science I, VI a e-

infrastruktury.  
  

• DIS:  
o Probíhají konzultace k případové studii pro vypsání VŘ na eEdu na MŠMT, 

musíme se domluvit na naší roli.  
o MŠMT požádalo o prodloužení smlouvy o podpoře pro SIMS o další 3 měsíce.  
o V běhu první pohovory na procesní analytiky pro popis AS-IS stavu procesů 

(příprava na EPIS).  
o EPIS - máme nabídky z právních kanceláří, brzo bychom měli rozjet 

spolupráci.   
o Máme zpracovanou zpětnou vazbu na služby v rámci DIS, budeme se dál 

poptávat na konkrétní připomínky uživatelů.  
 
 

2. Příprava na nadcházející schůzky  
 
• Zítra - 10.5. se koná porada tajemníků - účast V. Přibyla.  

 
3. Různé  

 
• Standardizace vybavení - každá divize dostane k dispozici rozpočet na rok a 

člověka, se kterým si bude nakládat (rozdílnost požadavků per divize): náhrada 
paušálních nákladů.  

 

Zapsala: Iva Krejčí 

Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU   


